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AKADEMICKÝ SENÁT SLOVENSKEJ TECHNICKEJ UNIVERZITY V BRATISLAVE 

 

Z á p i s n i c a č. 10 

z riadneho zasadnutia Akademického senátu Slovenskej technickej univerzity  

v Bratislave,             ktoré sa uskutočnilo dňa 29.11.2023 o 13:00 hod. 

 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny bolo prítomných 37 senátorov 

Ospravedlnení: M. Čertík (FCHPT), D. Dvoranová (FCHPT), Z. Dyrčíková (FCHPT), S. Jágriková (FAD), 

M. Kubiš (MTF), F. Kušnír (ÚM) 

Neospravedlnení: R. Páleník  

Hostia: O. Moravčík, J. Híveš, M. Bittera, Ľ. Vitková, Š. Stanko,  A. Gatial dekan -  FCHPT, B. Puškár –

dekan FAD, J. Rybanský, O. Matúšková, M. Michalička  

Ostatní účastníci E. Hubeková, Y. Ševčíková, M. Kráľ 

 

K bodu 1/ Otvorenie 

Zasadnutie Akademického senátu STU otvoril a viedol jeho predseda F. Janíček. Zároveň privítal prítomných 

senátorov, prorektorov, dekanov fakúlt a hostí.  

 

K bodu 2/ Prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 

 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom AS STU boli za skrutátorov navrhnutí: 

Ľ. Jelemenský a J. Lang 

Predseda AS STU sa opýtal či má niektorý senátor iný návrh. Žiadne iné návrhy na skrutátorov neboli 

predložené. 

  

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

(za : 32 proti : 0 zdržal sa : 0) 

Návrh bol schválený všetkými hlasmi. 
 

Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS boli navrhnutí: 

P. Hubinský a D. Špirková  

Predseda AS STU sa opýtal či má niektorý senátor iný návrh. Žiadne iné návrhy na overovateľov zápisnice 

neboli predložené. 

 

Predseda AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie: 

( za : 32 proti : 0  zdržal sa : 0) 

Návrh bol schválený  jednomyseľne. 

 

Predseda AS STU informoval plénum, že rektor STU požiadal listom zo dňa 27.11.2023 predsedu AS STU 

o stiahnutie bodu 13. Informácia na zriadenie univerzitných pracovísk STU a zrušení univerzitných 

pracovísk STU a účelových zariadení STU v Bratislave z programu rokovania AS STU dňa 29.11.2023.  

O tomto materiály AS STU nebude rokovať. 

Predseda AS STU prečítal návrh bodov programu riadneho zasadnutia AS STU schváleného na riadnom 

zasadnutí P AS STU dňa 15.11.2023 s tým, že bod 13. programu bol stiahnutý z rokovania AS STU: 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice  
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3. Správa o činnosti predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice zo zasadnutia AS STU dňa 27.09.2023 

4. Aktuálne otázky STU  

5. Návrh Pracovného poriadku STU – druhé čítanie 

6. Výročná správa o činnosti STU za rok 2022 

7. Návrh na 5 % spolufinancovanie zvýšeného rozpočtu projektu ACCORD súčasťami STU 

8. Návrh na zámenu pozemkov v Mlynskej doline medzi STU a UK a návrh na predaj objektu – 

telocvične STU 

9. Zmena vnútorného predpisu číslo 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu a zrušenie 

študijných programov na STU v Bratislave 

10. Zmena vnútorného predpisu číslo 5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie študijných programov 

na STU v Bratislave 

11. Zmena vnútorného predpisu číslo 7/2021 Rada študijného programu na STU v Bratislave 

12. Zmena vnútorného predpisu číslo 8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie 

práv na habilitačné konania na STU v Bratislave 

13. Informácia na zriadenie univerzitných pracovísk STU a zrušení univerzitných pracovísk STU 

a účelových zariadení STU v Bratislave 

14. Informácia o prebiehajúcich súdnych sporoch na STU v Bratislave 

15. Rôzne 

 

Zároveň predseda AS STU navrhol, na žiadosť dekanov prítomných na rokovaní AS STU, aby bol bod 

rokovania číslo 7. „Návrh na 5 % spolufinancovanie zvýšeného rozpočtu projektu ACCORD súčasťami 

STU“ prerokovaný pred bodom 6. programu rokovania. 

 

Predseda AS STU sa opýtal, či má niektorý senátor návrh na úpravu programu. 

Žiadne návrhy na úpravu neboli. 

 

Predseda AS STU dal o upravenom programe rokovania AS STU hlasovať: 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

( za: 32 proti: 0 zdržal sa: 0) 

Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

Akademický senát STU sa riadil schváleným programom. 

 

K bodu 3/ - Správa o činnosti predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice zo zasadnutia AS STU dňa 

27.09.2023 
 

Kontrola zápisnice zo zasadnutia AS STU 27.09.2023: 

K zápisnici zo zasadnutia AS STU dňa 28.06.2023 neboli vznesené písomné pripomienky. 

Predseda AS STU sa opýtal pléna, či má niekto z prítomných na zasadnutí AS STU k predmetnej zápisnici 

nejaké pripomienky. 

Žiadne návrhy na úpravu neboli predložené. 

 

Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí AS STU 27.09.2023 – neboli žiadne. 
 

Predsedníctvo AS STU sa na svojom zasadnutí zaoberalo prípravou zasadnutia AS STU 29.11.2023.  

Predseda AS STU informoval prítomných, že okrem štandardne predkladaných bodov, ktoré P AS STU 

plánuje zaradiť do programu rokovania AS STU, prevzal aj rektorom predkladané materiály na prerokovanie 

v AS STU doručené na riadne zasadnutie P AS STU dňa 15.11.2023: 

1. Pracovného poriadku STU – druhé čítanie 

2. Výročná správa o činnosti STU za rok 2022 

3. Návrh na 5 % spolufinancovanie zvýšeného rozpočtu projektu ACCORD súčasťami STU 

4. Návrh na zámenu pozemkov v Mlynskej doline medzi STU a UK a návrh na predaj objektu – telocvične 

STU 

5. Zmena vnútorného predpisu číslo 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu a zrušenie 

študijných programov na STU v Bratislave 
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6. Zmena vnútorného predpisu číslo 5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie študijných programov 

na STU v Bratislave 

7. Zmena vnútorného predpisu číslo 7/2021 Rada študijného programu na STU v Bratislave 

8. Zmena vnútorného predpisu číslo 8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie 

práv na habilitačné konania na STU v Bratislave 

9. Informácia na zriadenie univerzitných pracovísk STU a zrušení univerzitných pracovísk STU 

a účelových zariadení STU v Bratislave 

10. Informácia o prebiehajúcich súdnych sporoch na STU v Bratislave 

 

Mimoriadne zasadnutie P AS STU dňa 29.11.2023: 

Listom zo dňa 27.11.2023 požiadal rektor STU predsedu AS STU o zvolanie mimoriadneho zasadnutia AS 

STU. 

Predseda AS STU informoval členov predsedníctva, že ho rektor STU listom zo dňa 27.11.2023 požiadal 

v zmysle § 8 ods. (5) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene  a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov o bezodkladné zvolanie mimoriadneho zasadnutia Akademického senátu STU.  

 

Predseda AS  STU  zvolal mimoriadne zasadnutie P AS STU dňa  29.11.2023, na ktorom rektor predložil 

materiály na prerokovanie na mimoriadnom zasadnutí AS STU.  

Návrh na zvolanie mimoriadneho zasadnutia AS STU  dňa 06.12.2023 schválilo Predsedníctvo AS STU na 

svojom mimoriadnom zasadnutí jednomyseľne. 

 

Diskusia: 

Predseda AS STU otvoril diskusiu  k tomuto bodu. 

Žiadne príspevky neboli. 

 

K bodu 4/ -  Aktuálne otázky STU 

Predseda AS STU požiadal rektora STU o podanie informácií o aktuálnych otázkach STU. 

Rektor STU povedal informácie najmä k: 

Projekt ACCORD: 
 informácia o záveroch stretnutia s novým ministrom ŠVVaŠ SR, Tomášom Druckerom, a štátnym 

tajomníkom, Róbertom Zsemberom 

o prísľub na vyčlenenie 12 mil. EUR 

o do 27.12.2023 musia byť všetky faktúry preplatené, inak bude STU znášať následky, v 

príprave sú dve žaloby (ÚVO a MŠVVaŠ SR) 

Výberové konanie na pozíciu kvestor STU: 

 Ing. Matúšková požiadala o rozviazanie pracovného pomeru  

 v nadväznosti na úspešný výber kandidáta na funkciu kvestora sa prorektor Bittera vzdal funkcie 

prorektora STU a člena VR STU s účinnosťou od 01.01.2024 

Medzinárodné rebríčky – výsledky: 

 podľa najnovších výsledkoch rebríčka THE výsledky nie sú pre STU povzbudivé (1500+), know-

how a ďalší postup sa diskutuje v spolupráci s Óbuda University a ČVUT 

 táto téma rezonovala aj pri návšteve Óbuda University, ktorá sa problematikou 

zaoberá 2 roky. STU a UK za ostatných 5-6 rokov klesli v THE rebríčku o 600 až 

700 miest (STU klesla z 800. na 1 500. miesto) 

 potrebné investovať finančné prostriedky do prípravy výstupov  

 dňa 22.11.2023 sa uskutočnilo stretnutie so zástupcom ČVUT, p. Calebom, MSc., ktorý je 

špecialista a odborník na stratégiu rebríčkov THE a QS  

Výjazdové rokovanie rozšíreného Vedenia STU v dňoch 23. – 24.11.2023 

 aktuálne témy na STU - základné princípy tvorby rozpočtu, dlhodobý zámer, transformácia ÚM, 

projektové rozvojové zámery (havárie, rekonštrukcie), Starmus festival, medzinárodné rebríčky 

atď. 

Vnútorný systém kvality STU: 

 dňa 30.11.2023 sa na ÚM STU uskutoční posledné posudzovanie VSK na mieste 
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 v rovnaký deň sa o 12:30 hod. uskutoční aj záverečné stretnutie s pracovnou skupinou, na ktorom 

bude potrebné prevziať a podpísať zoznam zistení 

Spoločensky významné udalosti STU: 

 Pri príležitosti Medzinárodného dňa študentstva boli odovzdané ocenenia „Študent roka“ najlepším 

34 študentom a študentkám STU. 

 Uskutočnilo sa slávnostné otvorenie zrekonštruovanej plavárne na MTF STU v hodnote 2,7 milióna 

EUR, ktorá bola financovaná MTF STU, Fondom na podporu športu, Mestom Trnava a Trnavským 

samosprávnym krajom. 

 Uskutočnil sa Svetový šampionát v Paríži, kde študenti STU získali 3. miesto vo futbale a volejbale, 

4. miesto v basketbale a ďalšie menšie úspechy. Šampionátu sa zúčastnilo celkovo 56 študentov STU. 

 Dňa 06.12.2023 sa v aule na Mýtnej uskutoční v spolupráci s SAUŠ stretnutie najlepších 

univerzitných športovcov roka, na ktorom budú odovzdané ocenenia. 

 Súbor Technik oslávil 70. výročie svojho vzniku 

o dňa 12.12.2023 sa uskutoční tradičný Vianočný koncert STU v Zimnej jazdiarni 

Bratislavského hradu - vystúpenie súboru Technik so všetkými jeho zložkami – pozvánky 

už boli distribuované. 

 Stav prijímacieho konania na STU k 31.10.2023: 

o Bc. štúdium +33 študentov 

o Ing. štúdium -145 študentov 

o PhD. štúdium +7 a +20 (externé štúdium) 

o pokles bol zaznamenaný u zahraničných študentov - z 1 144 študentov na 1 047 študentov 

o celkový počet študentov k 31.10.2023 je 10 810 (o 166 menej oproti minulému roku), 

pokles je zaznamenaný primárne v inžinierskom štúdiu 

Diskusia:  

Senátor Chmelko mal otázku k postaveniu v rebríčku hodnotenia – ako funguje proces posudzovania 

výsledkov?   

 

K bodu 5/ - Návrh  Pracovného poriadku STU – 2. čítanie 

Predseda AS STU informoval, že tento materiál bol predložený na rokovanie v AS STU dňa 28.06.2023 

avšak bol vrátený na dopracovanie a predloženie na prvé čítanie do AS STU (27.09.2023) a následne bol  

materiál postúpený aj na druhé čítanie do AS STU (29.11.2023). 

Predseda AS STU upozornil pri tomto bode rokovania na rešpektovanie už schválených a zapracovaných 

pripomienok komisií AS a pripomienok vznesených na rokovaní senátu dňa 27.09.2023 

 

Za UOO STU predniesol pripomienky na základe poverenia predsedníčky UOO p. Ujhélyiovej  senátor 

Nahálka : UOO po prerokovaní materiálu a po jednomyseľnom odhlasovaní žiada doplniť do návrhu 

Pracovného poriadku STU nasledovný text v Čl. 9 bod 6:  

....... „osoba zaškolená na obsluhu alkohol testera“. 

 alebo  

.......„osoba, ktorá ovláda prácu s alkohol testerom a aj zásady testovania“. 

 

Legislatívna komisia AS STU prerokovala Pracovný poriadok STU štyri krát.  Pripomienky  sformulované 

v predchádzajúcej zápisnici LK boli skontrolované a niektoré z nich opätovne prediskutované. V 

predloženom Pracovnom poriadku boli vykonané aj nové úpravy, ktoré neboli medzi pripomienkami – 

vložené nové texty a vypustené niektoré texty.  

Zástupca predkladateľa p. Michalička vysvetlil dôvod úprav Pracovného poriadku. Do diskusie sa zapojili aj 

členovia výboru Univerzitnej odborovej organizácie STU p.  Ujhelyiová a p. Štujber, ktorí upozornili členov 

LK AS STU, že ich pripomienka k Článku 9 ods. 6 nebola zapracovaná a preto tento predložený návrh 

Pracovného poriadku odbory nepodpíšu.   

Prorektor  Híveš vysvetlil, že na základe ich pripomienky k Článku 9 ods. 6 bolo preformulované znenie 

Článku 9 ods. 5 písm. a) a to doplnením textu, kde namiesto “dychovou skúškou – pomocou kalibrovaného 

alkohol testera” bol text upravený takto: “dôkazného (certifikovaného) a pravidelne kalibrovaného alkohol 

testera”. Zástupcovia odborov reagovali, že ich pripomienka nesúvisela s kvalitou testera, ale s tým, ktorí 
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zamestnanci budú oprávnení vykonávať testovanie zamestnancov na alkohol pomocou testera. Podľa 

sporného znenia Článku  9 ods. 6 môže kontrolu vykonávať hociktorý zamestnanec. Trvajú však na tom, aby 

aspoň jeden z členov kontroly bol zaškolený, aby dokázal správne tester používať, kontrolovať či je vykonaná 

kalibrácia a podobne.   

Podpredsedníčka AS STU upozornila, že v článkoch, kde sa hovorí o spôsobe preukazovania dochádzky a 

dovolenky na pracoviskách, kde nie je k dispozícii elektronický dochádzkový systém (EDS), nestačí uviesť, 

že dochádzka bude preukázaná hodnoverným spôsobom, je potrebné konkretizovať spôsob preukazovania 

príchodov a odchodov, alebo spôsob podávania žiadostí o dovolenku, a jej schvaľovanie.  

Ďalej členovia LK diskutovali aj o formulácii “za následnú evidenciu v elektronickom dochádzkovom 

systéme zodpovedá príslušný vedúci”, zo znenia nie je jasné kto bude oprávnený vkladať údaje do EDS, ako 

bude tento proces právne ošetrený.  

Prebehla tiež diskusia k otázke kontroly zamestnanca počas Home Office – problémom je definovanie času 

obedňajšej prestávky – ak nie je uvedený údaj, v ktorom čase bude mať zamestnanec voľno na obed, môže 

nastať situácia, že ak zamestnanec nebude dostupný na telefóne alebo pri počítači, môže sa vždy obhájiť, že 

v tom čase bol na obede.   

Všetky pripomienky členov LK a hostí sú uvedené v uznesení k tomuto bodu.  

Uznesenie prijaté LK AS STU:  

LK AS STU  prerokovala návrh Pracovného poriadku Slovenskej technickej univerzity v Bratislave navrhuje 

zapracovať nasledujúce pripomienky LK AS STU:   

 Čl. 3 ods. 23 – V prípade pracovného pomeru vysokoškolských učiteľov sa postupuje v súlade so 

zákonom o vysokých školách. LK odporúča vypustiť text „učiteľov pôsobiacich na funkčnom mieste 

profesora alebo docenta“ a upraviť príslušnú poznámku pod čiarou. 

 Čl. 9 ods. 6 – LK odporúča zmeniť text článku (požiadavka odborov): „V prípade kontroly podľa 

bodu 5 písm. a) tohto článku sa na nej okrem vedúceho zúčastnia minimálne dvaja svedkovia z iného 

pracoviska, a to zástupca zamestnancov a ďalší svedok, ktorým môže byť bezpečnostný technik, 

autorizovaný bezpečnostný technik, iní zamestnanci“ 

 Čl. 12 ods. 16 a čl. 14 ods. 2 – LK odporúča zmeniť text vety:  „V takomto prípade sa evidencia 

príchodov a odchodov zamestnancov vykonaná iným hodnoverným spôsobom a za následnú 

evidenciu v elektronickom dochádzkovom systéme zodpovedá príslušný vedúci“.  

 Čl. 14 ods. 10 – LK odporúča doplniť text: „Počas výkonu práce formou home office STU určuje 

čas, kedy má byť zamestnanec k dispozícii STU od 7:30 hod. do 15:30 hod., okrem prestávky na 

jedenie a odpočinok. Vedúci môže určiť aj iný čas pri dodržaní denného pracovného úväzku“. 

 Čl. 15 ods. 4 – LK odporúča zmeniť text vety: „Zamestnanci, ktorí nemajú prístup do elektronického 

dochádzkového systému alebo ich pracovisko je lokalizované mimo sídla STU alebo mimo sídla 

fakulty (článok 12 bod 16), požiadajú vedúceho o schválenie dovolenky iným hodnoverným 

spôsobom“. 

 Čl. 18 ods. 2 - LK odporúča zmeniť text vety: „Zamestnanci, ktorí nemajú prístup do elektronického 

dochádzkového systému alebo ich pracovisko je lokalizované mimo sídla STU alebo mimo sídla 

fakulty (článok 12 bod 16), požiadajú o poskytnutie pracovného voľna z dôvodu prekážky v práci 

iným hodnoverným spôsobom (napr. tlačivo Žiadosť o pracovné voľno).“ 

Diskusia: 

Podpredsedníčka AS STU J. Zajacová doplnila v rámci tohto bodu, že je treba do materiálu pripraviť 

a doplniť všetky príslušné vzory tlačív!  

Ďalej  v :  

Čl. 5 bod (26) – doplniť ... v zmysle Zákona č. 131/2000 ... . 

Čl. 21 bod (10) – opraviť v texte posledná veta na  ... písomnosti odmietne ... . 

 

Predseda AS STU sa opýtal predkladateľa či súhlasí so vznesenými pripomienkami LK AS STU. 

Predkladateľ vyslovil súhlas. 

 

Predseda AS STU následne prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 1. 10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave ukladá predkladateľovi zapracovať do 

predloženého materiálu pripomienky legislatívnej komisie AS STU. 
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Predseda AS STU dal o hlasovať o návrhu tohto uznesenia: 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 30  proti: 0  zdržal sa: 2) 

AS STU schválil uznesenie č. 1. 10/2023 väčšinou hlasov. 

 

Pedagogická komisia AS STU  prerokovala materiál na svojom zasadnutí dňa 22.11.2023: 

PK AS STU sa následne venovala návrhu Pracovného poriadku STU ( 2 čítanie) a v rámci diskusie bolo 

vznesených viacero pripomienok a návrhov.  

Pripomienka 1:  

 Čl. 1 body 8 a 9: V uvedených bodoch slovo „menovaním“ nahradiť slovom „vymenovaním“, ide 

o súlad s § 42 Zákonníka práce.  

Návrh na úpravu: „8) Miesta vedúcich zamestnancov uvedených v bode 5 písm. a) a v bode 6 písm. 

a) tohto článku sa obsadzujú menovaním vymenovaním na základe voľby.“ a „9) Miesta vedúcich 

zamestnancov uvedených v bode 5 písm. b) a v bode 6 písm. b) tohto článku sa obsadzujú 

menovaním vymenovaním.“  

Pripomienka 2:  

 Čl. 3 bod 26: Doplniť do tohto bodu „... a informáciu o pracovných podmienkach a podmienkach 

zamestnávania v písomnej forme. “, aby formulácia bola v súlade s §47a Zákonníka práce.  

Návrh na úpravu: „26) Jedno vyhotovenie pracovnej zmluvy je STU povinná vydať zamestnancovi. 

Spolu s ním vydá STU zamestnancovi Informáciu o rozsahu spracúvania osobných údajov a o 

právach dotknutej osoby podľa osobitných predpisov1 a informáciu o pracovných podmienkach a 

podmienkach zamestnávania v písomnej forme. “ 

Pripomienka 3:  

 Čl. 12 body 23 a 24: podľa bodu 23 tohto článku sa uvádza „V kalendárnom roku možno nariadiť 

zamestnancovi prácu nadčas v rozsahu najviac 150 hodín.“ Uvedený bod je v súlade s §97 ods. 8 

Zákonníka práce. Podľa §97 ods. 1 sa prácou nadčas rozumie: „Práca nadčas je práca vykonávaná 

zamestnancom na príkaz zamestnávateľa alebo s jeho súhlasom nad určený týždenný pracovný čas 

vyplývajúci z vopred určeného rozvrhnutia pracovného času a vykonávaná mimo rámca rozvrhu 

pracovných zmien.“ Inú formu práce nadčas Zákonník práce neuvádza. V nasledujúcom bode (bod 

24) návrhu Pracovného poriadku STU sa uvádza „Zamestnanec môže v kalendárnom roku vykonať 

prácu nadčas najviac v rozsahu 400 hodín.“ Nejde tu o rozpor s §97 ods. 8 Zákonníka práce, kde sa 

práca nadčas chápe ako práca vykonávaná zamestnancom na príkaz zamestnávateľa alebo s jeho 

súhlasom a jej rozsah je uvedený v ods. 6 uvedeného paragrafu? Uvedené veta v tomto bode článku 

13 návrhu Pracovného poriadku STU by mala byť vyčiarknutá alebo ak sa v tomto bode „prácou 

nadčas“ rozumie prítomnosť zamestnanca na pracovisku nad rámec práce podľa jeho pracovnej 

zmluvy, tak by mohla byť veta preformulovaná na „Zamestnanec môže v kalendárnom roku byť 

prítomný na pracovisku nad rámec svojho pracovného času najviac 400 hodín.“ (Poznámka: §97 

ods. 6 znie „Práca nadčas nesmie u zamestnanca byť viac ako osem hodín v jednotlivých týždňoch.“, 

ktorý obmedzuje prácu nadčas v rámci týždňov, ale zároveň musí ostať v platnosti ods. 6 tohto 

paragrafu. Je to aj v súlade s §85 ods. 6 Zákonníka práce: „Pracovný čas zamestnanca vrátane práce 

nadčas je najviac 48 hodín týždenne, aj keď pracuje pre viacerých zamestnávateľov.“ Zároveň by 

bolo vhodné vysvetliť, na akom podklade vznikol číslo 400 hodín.)  

 

V rámci diskusie členovia PK AS preberali aj ďalšie body materiálu: 

 Čl. 15 bod 3: v tomto článku sa uvádza „Zamestnanec je povinný vyčerpať minimálne ¾ dovolenky 

do konca kalendárneho roka. Najviac ¼ nároku na dovolenku môže zamestnanec preniesť do 

nasledujúceho kalendárneho roka. Túto nevyčerpanú časť dovolenky je zamestnanec povinný 

vyčerpať do 30. júna nasledujúceho roka.“ Uvedená ¼ nároku na dovolenku predstavuje pre fakulty 

vysokú finančnú záťaž. Je možné upraviť tento nárok nižším počtom prenesených dní alebo skorším 

termínom vyčerpania v nasledujúcom kalendárnom roku príkazom dekana alebo smernicou dekana? 

Čl. 14 bod 1: v tomto bode sa uvádza „... so súhlasom vedúceho“. Z tohto textu nie je jasné, či ide o 

priameho nadriadeného alebo vyššie postaveného vedúceho zamestnanca. Bolo by vhodné upresniť, 

kto sa chápe ako vedúci v tomto bode.  

 Čl. 14 bod 1: v tomto bode sa uvádza „... v rozsahu 4 dni ...“. Je možné čerpať home office aj v 

poldňoch alebo hodinách v špecifických situáciách v kombinácii návštevou lekára alebo časom na 

ošetrovanie člena rodiny (napr. poldeň návšteva lekára a poldeň home office).  
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 Čl. 14 bod 3: v tomto bode sa uvádza „STU poskytne ...“ Z tohto výrazu nie je jasné, kto sa chápe 

ako STU. Bolo by vhodné dať upresniť, kto sa pod týmto chápe, napr. či ide o priameho nadriadeného 

zamestnanca alebo sa uvedené žiadosti riešiť na úrovni univerzity. Zároveň by bolo vhodné uviesť, 

či sa tento bod týka všetkých zamestnancov STU alebo len tých zamestnancov, ktorí môžu čerpať 

home office podľa bodu 1 čl. 13.  

 Čl. 12 body 7 a 11: v texte bodu 7 čl. 12 sa uvádza „Ak pracovná zmena je dlhšia ako 6 hodín, STU 

poskytuje svojim zamestnancom prestávku na odpočinok a jedenie v trvaní 30 minút takto: a) pri 

jednozmennej prevádzke a rannej zmene medzi 11:00 – 13:30 hod.“ V bode 11 tohto článku sa 

uvádza „Základný pracovný čas sa určuje od 9:00 hod. do 15:00 hod., voliteľný pracovný čas je od 

6:00 hod. do 9:00 hod. a od 15:00 hod. do 20:00 hod.; pre vysokoškolských učiteľov sa základný 

pracovný čas určuje od 9:00 hod. do 14:00 hod.“ Podľa § 91 ods. 1 Zákonníka práce (Prestávky v 

práci) „Zamestnávateľ je povinný poskytnúť zamestnancovi najneskôr po štyroch hodinách 

prestávku na odpočinok a jedenie v trvaní 30 minút.“ Ak by zamestnanec bol v práci od 6:00 hod., 

prestávku na odpočinok a jedenie by mal mať najneskôr do 10:00 hod. Nie je v týchto bodoch rozpor 

so Zákonníkom práce?  

Uznesenie prijaté PK AS STU:  

Pedagogická komisia AS STU prerokovala uvedený materiál a odporúča AS STU predložený materiál 

schváliť so zapracovanými  pripomienkami.  

 

Diskusia: 

Senátor Lukeš mal pripomienky k tomuto materiálu, a to: 

Článok 12 bod 25 prvá veta znie: „Zamestnanec môže v kalendárnom roku vykonať prácu nadčas najviac 

v rozsahu 400 hodín.“  

„Táto veta pochádza z doteraz platného Pracovného poriadku STU. Súčasný Zákonník práce uvádza, že 

v kalendárnom roku možno nariadiť zamestnancovi prácu nadčas v rozsahu najviac 150 hodín. Toto by sa 

malo chápať ako nariadená práca nadčas. Podľa §97 ods. 1 sa prácou nadčas rozumie: „Práca nadčas je práca 

vykonávaná zamestnancom na príkaz zamestnávateľa alebo s jeho súhlasom nad určený týždenný pracovný 

čas vyplývajúci z vopred určeného rozvrhnutia pracovného času a vykonávaná mimo rámca rozvrhu 

pracovných zmien.“ Teda okrem toho zamestnanec môže vykonávať prácu nadčas so súhlasom 

zamestnávateľa. Rozsah práce nadčas je v Zákonníku práce podľa §97 ods. 6 „Práca nadčas nesmie 

u zamestnanca byť viac ako osem hodín v jednotlivých týždňoch“. Ak by zamestnanec počas kalendárneho 

roku vykonával prácu nadčas každý týždeň, tak by ide o 416 hodín. Týmto je jednoznačne udané, aké je 

maximálne množstvo práce nadčas za kalendárny rok. Zamestnanec musí čerpať dovolenku podľa čl. 15 bod 

3 návrhu Pracovného poriadku, teda určite nebude môcť mať tento počet hodín, lebo by išlo s Pracovným 

poriadkom. Preto táto veta nemá zmysel, je skôr zmätočná. Navyše si treba uvedomiť, že za prácu nadčas 

podľa Zákonníka práce sa udeľuje mzda podľa § 121 ods. (1) prvá veta: Za prácu nadčas patrí zamestnancovi 

dosiahnutá mzda a mzdové zvýhodnenie najmenej 25 % jeho priemerného zárobku.  

Čo by malo byť položené ako otázka je to, ako je ošetrené, ak zamestnanec má vo fonde pracovného času 

uvedené hodiny nad rámec pracovného času a nejde o prácu nadčas. Pracovný čas v jednozmennej prevádzke 

(ide hlavne o VŠ učiteľov a VVČ pracovníkov) 37 ½ hodín týždenne. Môže byť zamestnanec prítomný na 

pracovisku aj nad rámec pracovného času, ak vykonáva svoju pracovnú činnosť (a nejde o prácu nadčas)? Je 

aj tu nejaká limitná hodnota, aký čas môže byť zamestnanec na pracovisku? 

Tento bod bol už v pripomienkach, keď bolo 1. čítanie návrhu Pracovného poriadku STU. Je to spomenuté 

aj v zápisnici PK AS STU, len tu je to ešte viacej rozvité.  

Článok 12 bod 11 znie “Základný pracovný čas sa určuje od 9:00 hod. do 15:00 hod., voliteľný pracovný čas 

je od 6:00 hod. do 9:00 hod. a od 15:00 hod. do 20:00 hod.; pre vysokoškolských učiteľov sa základný 

pracovný čas určuje od 9:00 hod. do 14:00 hod.” 

Základný pracovný čas by mal byť definovaný jednotne pre všetkých zamestnancov STU bez rozdielu ich 

zaradenia (napr. VŠ učiteľ, upratovačka, ...). Navyše tam nie je jednoznačne zadefinované základný pracovný 

čas pre vedeckého pracovníka. Ďalšia skutočnosť je, že zamestnanci v pozícii upratovačka, alebo údržba 

nastupujú do práce od 6:00 hod., takže logicky by nemohli dodržať základný pracovný čas a je nutné vydávať 

príkazy v zmysle článku 13 návrhu Pracovného poriadku STU. Ak by bol rovnaký základný pracovný čas 

pre všetkých zamestnancov, tak by nebolo nutné vydávať ďalšie príkazy. 

Navrhujeme tento bod upraviť:  “Základný pracovný čas sa určuje od 9:00 hod. do 14:00 hod., voliteľný 

pracovný čas je od 6:00 hod. do 9:00 hod. a od 14:00 hod. do 20:00 hod.” 

Poznámka: Na zváženie stojí aj alternatíva, aby bol v piatok upravený základný pracovný čas od 9:00 hod. 

do 13:00 hod., čo by v mnohých prípadoch umožnilo zamestnancom legálne opustiť pracovisko skôr (ak 
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niektorí cestujú víkend mimo BA alebo TT). 

S týmto bodom je spojený aj ďalší problém.  

Čl. 12 body 7 a 11: v texte bodu 7 čl. 12 sa uvádza „Ak pracovná zmena je dlhšia ako 6 hodín, STU poskytuje 

svojim zamestnancom prestávku na odpočinok a jedenie v trvaní 30 minút takto: a) pri jednozmennej 

prevádzke a rannej zmene medzi 11:00 – 13:30 hod.“ V bode 11 tohto článku sa uvádza, že voliteľný 

pracovný čas je od 6:00 hod. Podľa § 91 ods. 1 Zákonníka práce (Prestávky v práci) „Zamestnávateľ je 

povinný poskytnúť zamestnancovi najneskôr po štyroch hodinách prestávku na odpočinok a jedenie v trvaní 

30 minút.“ Ak by zamestnanec bol v práci od 6:00 hod., prestávku na odpočinok a jedenie by mal mať 

najneskôr do 10:00 hod. Ide tu o rozpor so Zákonníkom práce !!!  

Tento bod je spomenutý aj zápisnici PK AS STU.  

Článok 14 bod 4 znie: “STU poskytne žene alebo mužovi trvale sa starajúcim o dieťa mladšie ako osem 

rokov na základe žiadosti možnosť vykonávať prácu z domácnosti na účely starostlivosti o dieťa v rozsahu, 

v akom o to zamestnanec požiada. V prípade, ak STU nevyhovie žiadosti zamestnanca v plnom rozsahu, 

poskytne zamestnancovi písomnú odôvodnenú odpoveď.” 

V takejto formulácii je tu hneď niekoľko nejasností: 

 Výraz „STU poskytne ...“ Z tohto výrazu nie je jasné, kto sa chápe ako STU. Bolo by vhodné dať 

       upresniť, kto sa pod týmto chápe, napr. či ide o priameho nadriadeného zamestnanca alebo sa  

       uvedené žiadosti riešiť na úrovni univerzity.  

 Výraz „STU poskytne ...“ vyznieva ako jednoznačný záväzok STU automaticky poskytovať týmto 

zamestnancom home office.  V druhej vete tohto bodu sa ale hovorí, že sa nemusí vyhovieť v plnom 

rozsahu. Na jednej strane týmto zamestnancom dávame v prvej vete tohto bodu jednoznačne 

zadefinovaný nárok a hneď v druhej vete tohto bodu sa predpokladá, že záväzku sa nevyhovie. Malo 

by to byť preformulované tak, aby bolo zrejmé, že STU poskytne home office týmto zamestnancom, 

ale v takom rozsahu, aby mohol plniť svoje povinnosti v rámci jeho pracovnej zmluvy. (Príklad: 

podľa tohto znenia, ak by takýto zamestnanec požiadal o home office v plnom rozsahu, tak ak by šlo 

o VŠ učiteľa, takto by nemusel vyučovať a jeho kolegovia by museli odučiť aj „jeho“ hodiny). Preto 

je dôležité to upresniť, aby bolo zrejmé, že môžu čerpať home office viacej ako 4 kalendárne dni 

v mesiaci, čo im umožní plniť si pracovné povinnosti a starať sa aj o dieťa, ale aby sa to nezačalo 

zneužívať na predĺženú rodičovskú dovolenku a vyhýbanie sa pracovným povinnostiam.  

 Podľa bodu 1 čl. 14 o home office môžu požiadať tí zamestnanci, ktorým to druh práce dohodnutý 

v pracovnej zmluve umožňuje a nebránia tomu prevádzkové dôvody na strane STU. Teda nie všetci 

zamestnanci STU môžu čerpať home office.  V bode 4 čl. 14 by sa malo vyjasniť, či sa možnosť 

home office vzťahuje na všetkých zamestnancov STU alebo len na zamestnancov druh práce 

dohodnutý v pracovnej zmluve umožňuje a nebránia tomu prevádzkové dôvody na strane STU. 

 Na základe akého podkladu bol zvolený vek dieťaťa mladšieho ako osem rokov? V Zákonníku práce 

sa uvádza v takýchto súvislostiach „dieťa mladšie ako desať rokov“.  

 Prečo je tu odvolávka na Zákonník prace §164 ods. 3 „Zamestnávateľ nesmie zamestnávať tehotnú 

ženu a ženu alebo muža, ktorí sa trvale starajú o dieťa mladšie ako jeden rok, prácou nadčas a nesmie 

im nariadiť a ani s nimi dohodnúť pracovnú pohotovosť.“?  

Návrh na úpravu: „STU umožní žene alebo mužovi trvale sa starajúcim o dieťa mladšie ako osem rokov 

na základe žiadosti vykonávať prácu z domácnosti na účely starostlivosti o dieťa v rozsahu, v akom o to 

zamestnanec požiada. Rozsah práce z domácnosti nemôže byť v rozpore s druhom práce dohodnutom 

v pracovnej zmluve. Ak STU nevyhovie žiadosti zamestnanca v plnom rozsahu, poskytne zamestnancovi 

písomnú odôvodnenú odpoveď.“ 

Aj tento bod je spomenutý v zápisnici PK AS STU.  

 

Predseda AS STU následne prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 2. 10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave ukladá predkladateľovi zapracovať do 

predloženého materiálu pripomienky  pedagogickej komisie AS STU. 

Predseda AS STU dal o hlasovať o návrhu tohto uznesenia: 

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 33  proti: 0  zdržal sa: 1) 

AS STU schválil uznesenie č. 2. 10/2023 väčšinou hlasov. 

 

Ekonomická komisia AS STU prerokovala predložený materiál na svojom zasadnutí dňa 22.11.2023 
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s týmito pripomienkami: 

Čl. 1 bod 6 e)  - vypustiť 

Čl. 3 bod 11 – na koho sa vzťahuje zmienka o mladistvých? 

Čl. 3 bod 23 – vypustiť 

Čl. 6 bod 2i) – upresniť, či zamestnávateľom sa rozumie STU, alebo na základe delegovanej právomoci od 

rektora dekanom fakulta, resp. Organizačná zložka STU? 

Čl. 9 bod 10) -  časť “...môže voči takémuto zamestnancovi vyvodiť dôsledky...” nahradiť formuláciou 

“...vyvodí voči takémuto zamestnancovi dôsledky...” 

Čl.14 bod 4) – začiatok vety “...STU poskytne žene alebo mužovi trvale sa starajúcim o dieťa...” nahradiť 

“...STU poskytne zamestnancovi trvale sa starajúcemu o dieťa...” 

Čl. 16 bod 2) -  “STU aj každá jej súčasť poukazuje plat zamestnanca na jediné ním určené číslo účtu v 

peňažnom ústave“. 

 

Diskusia: 

Senátor Funtík sa opýtal na definície „odstupné a odchodné“. Na dotaz odpovedal prorektor Híveš, že 

odstupné a odchodné  je uzákonené v Kolektívnej zmluve STU. 

 

 

Predseda AS STU následne prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 3. 10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave ukladá predkladateľovi zapracovať do 

predloženého materiálu pripomienky ekonomickej komisie AS STU. 

Predseda AS STU dal o hlasovať o návrhu tohto uznesenia: 

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 28  proti: 0  zdržal sa: 6) 

AS STU schválil uznesenie č. 3. 10/2023 väčšinou hlasov. 

Diskusia: 

Ďalšie pripomienky k tomuto bodu neboli vznesené. 

 

Predseda AS STU následne prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 4. 10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerušuje rokovanie pléna AS STU 

o materiáli „Návrh Pracovného poriadku STU – druhé čítanie“ a ukladá predkladateľovi zapracovať do 

materiálu všetky pripomienky pracovných komisií AS  STU a  materiál predložiť na najbližšie riadne 

zasadnutie AS STU. 

Predseda AS STU dal o hlasovať o návrhu tohto uznesenia: 

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 34  proti: 0  zdržal sa: 0) 

AS STU schválil uznesenie č. 4. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 7/ - Návrh na 5 % spolufinancovanie zvýšeného rozpočtu projektu ACCORD súčasťami STU 

Rektor STU predložil na rokovanie AS STU materiál spracovaný p. Matúškovou, poverenou kvestorkou 

STU, ktorá informovala plénum o tomto materiáli: 

Jedná so o navýšenie finančných prostriedkov pre projekt ACCORD a financovanie 5% spoluúčasti súčastí 

STU pre zvýšený rozpočet projektu. 

Dňa 07.06.2023, Akademický senát STU, schválil uznesením č. 2.7/2023 rozdelenie dotácie zo štátneho 

rozpočtu medzi jednotlivé súčasti STU. 

V rámci programu 077 12 bola dotácia na výskumnú, vývojovú alebo umeleckú činnosť pridelená finančná 

čiastka vo výške 178 900 € na 5 % spolufinancovanie projektu ACCORD. Jedná sa o spolufinancovanie na 

pôvodný rozpočet projektu.  

Tak, ako bolo uvedené v návrhu delenia dotácie, v súčasnosti bol na základe žiadosti STU navýšený rozpočet 

projektu o 12 868 000 €. Vzhľadom na to, že sa v minulosti neriešilo spolufinancovanie na predmetnú časť 

rozpočtu projektu, a s ohľadom na skutočnosť, že univerzitné finančné zdroje boli vyčerpané, navrhujeme, 

aby spolufinancovanie vo výške 5 % realizovanej rozpočtovej položky projektu, čo predstavuje sumu 

643 400 €, bolo hradené príslušnou súčasťou, ktorej sa zvýšenie rozpočtu týka.  
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Návrh vychádza zo spoločného rozhodnutia Vedenia a Kolégia rektora STU.  

 

Ekonomická komisia AS STU prerokovala tento materiál na dvoch zasadnutiach komisie: 

Počas diskusie na druhom zasadnutí komisie  a na základe predložených materiálov sa ujasnilo, že 

navrhované spolufinancovanie navýšenia projektu ACCORD nezmení ani rozpis dotácie na r. 2023 ani 

rozpočet STU na r. 2023.  

Na základe doplnenia informácií a dôkladnej analýzy predložených podkladov EK odporúča AS STU zobrať 

predložený materiál na vedomie ako informáciu. 

Návrh uznesenia ekonomickej komisie AS  pre AS STU: 

Aktualizované jednomyseľné uznesenie k tomuto bodu zo dňa 29.11.2023: 

Na základe doplnenia informácií a dôkladnej analýzy predložených podkladov ekonomická komisia AS STU 

odporúča akademickému senátu STU zobrať predložený materiál na vedomie ako informáciu. 
 

Legislatívna komisia AS STU  - členovia LK AS STU prerokovali materiál Návrh na 5 % spolufinancovanie 

zvýšeného rozpočtu projektu ACCORD súčasťami STU. Predsedníčka LK AS STU mala otázku ohľadom 

podielu spolufinancovania FAD na projekte ACCORD, nakoľko FAD nie je do tohoto projektu zapojená. 

Zástupca predkladateľa p. Michalička vysvetlil, že toto nastavenie bolo prerokované so všetkými dekanmi a 

tajomníkmi fakúlt. Na zasadnutí už nebol prítomný iný zástupca predkladateľa a členovia LK odporúčajú 

zobrať na vedomie stanovisko Ekonomickej komisie AS STU. 

Uznesenie LK AS STU: 

LK AS STU odporúča zohľadniť stanovisko Ekonomickej komisie STU k uzneseniu zo strany 

predkladateľa. 

Diskusia: 

Neboli žiadne príspevky do diskusie. 

 

Predseda AS STU následne prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 5. 10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval  predložený  materiál - Návrh 

na 5 % spolufinancovanie zvýšeného rozpočtu projektu ACCORD súčasťami STU  a berie ho na vedomie 

ako informáciu. 

Predseda AS STU dal o hlasovať o návrhu tohto uznesenia: 

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za: 34  proti: 0  zdržal sa: 0) 

AS STU schválil uznesenie č. 5. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 6/ - Výročná správa o činnosti STU za rok 2022 

Rektor STU predložil na rokovanie AS STU materiál „Výročná správa o činnosti STU za rok 2022“, ako 

každoročne predkladaný materiál v zmysle požiadaviek MŠVVaŠ SR.  

Podľa novely zákona o VŠ v zmysle §9 ods.1) písm. k); Akademický senát schvaľuje výročnú správu o 

činnosti  verejnej vysokej školy predloženú rektorom po predchádzajúcom vyjadrení Správnej rady verejnej 

vysokej školy. 

K posunu oproti plánovanému harmonogramu predkladania správy na AS STU došlo z dôvodu legislatívnych 

zmien. VS o činnosti STU bola na MŠVVaŠ odovzdaná v stanovenom termíne. Rovnako bola schválená 

Správnou radou STU. 

Ekonomická komisia  AS STU prerokovala VS o činnosti STU s pripomienkami  k formálnemu charakteru 

správy:.  

 dôsledne skontrolovať roky (napr. v obsahu kap. 5. – 2021 má byť 2022,...) 

 fakulta architektúry je FAD (nie FA) 

 nevýskumné granty nie sú uvedené v textovej časti správy 

 

Legislatívna komisia AS STU prerokovala materiál na svojom zasadnutí materiál Výročná správa o činnosti 

STU za rok 2022. Členovia LK AS STU nemali žiadne pripomienky k predloženému materiálu. 
Uznesenie LK AS STU:  

LK AS STU odporúča prijať uznesenie zo strany predkladateľa bez pripomienok: Akademický senát STU 

schvaľuje Výročnú správu o činnosti STU za rok 2022. 

 



11 
 

Pedagogická komisia AS STU prerokovala Výročnú správu o činnosti STU za rok 2022. V rámci diskusie 

členovia PK prebrali podľa akých údajov sa tvorila podkapitola 11.4. Pôsobenie STU v medzinárodných 

organizáciách a sieťach.  

Zároveň PK odporúčala opravu formálnych chýb, ako sú napríklad chýbajúce tituly alebo nesprávne 

prelinkované odkazy (napr. str. 10: Ing. Marta ŽIAKOVÁ, CS., Úrad jadrového dozoru, od 01. 12. 2022 – 

nesprávne uvedený titul; str. 24 graf č. 3: neúplný popis grafu – v legende sú uvedené len 3 univerzity; str. 

36: v texte je uvedené „v časti 0“).  

Uznesenie PK AS STU: 

PK AS STU odporúča  prijať uznesenie zo strany predkladateľa bez pripomienok: Akademický senát STU 

schvaľuje Výročnú správu o činnosti STU za rok 2022. 

 

Diskusia: 

Žiadne príspevky do diskusie neboli vznesené. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia:  

Návrh uznesenia č. 6.10/2023:  

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  schvaľuje Výročnú správu o činnosti STU 

za rok 2022. 

Predseda AS STU dal o návrhu hlasovať:  

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 34  proti : 0 zdržal sa : 0)  

AS STU schválil uznesenie č. 6. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 8/ - Návrh na zámenu pozemkov v Mlynskej doline medzi STU a UK a návrh na predaj objektu 

– telocvične STU 

Rektor STU v úvode rokovania k tomuto bodu informoval o celej genéze rokovaní  o zámene pozemkov 

medzi STU a UK v mlynskej doline. Tieto rokovania o vysporiadaní pozemkov prebiehali cca 7 rokov 

dozadu a v roku 2017 odsúhlasil túto zámenu aj AS STU. Po ďalších rokovaniach sa podarilo prípravou 

všetkých dokumentov tuto zámenu predložiť na prerokovanie AS STU a následne predložiť SR STU na 

odsúhlasenie. 

Podrobnejšiu informáciu predniesla p. Matušková, poverená výkonom funkcie kvestora; uviedla, že 

predmetom zámeny pozemkov sú pozemky, nachádzajúce sa v Mlynskej doline, ktoré sú priľahlé k 

Študentskému domovu Mladosť (ÚZ ŠD a J STU) a Študentskému domovu Ľudovíta Štúra (UK). Predmetné 

pozemky sú vo vlastníctve týchto univerzít.  

Dôvodom zámeny pozemkov je skutočnosť, že na pozemkoch STU sa nachádzajú objekty a športoviská, 

patriace UK a opačne. Touto zámenou sa zároveň vyriešia pretrvávajúce problémy so správou, údržbou a 

kontrolou vstupu na príjazdových komunikáciách, ako aj otázka vybudovania vstupnej rampy na parkovacie 

plochy.  

V tejto lokalite STU na pozemku UK vlastní aj telocvičňu Mladosť a priľahlé objekty (inžinierske siete, 

schody, oporné múry a pod.) Jej prevádzka je v súčasnosti ekonomicky nerentabilná a telocvičňa je nateraz 

nefunkčná, pretože uvedenie do prevádzky schopného stavu si vyžaduje nemalé finančné prostriedky. STU 

má zámer túto telocvičňu predať a UK prejavila záujem o jej kúpu.  

Na základe dohody rektorov STU a UK sa uskutočnili pracovné rokovania za účasti kvestorov oboch 

univerzít, riaditeľa ÚZ ŠD a J a prorektorky UK pre majetok a investície. Po dlhých a komplikovaných 

rokovaniach dospeli obidve strany k spoločnému návrhu na vysporiadanie pozemkov a prevodu vlastníckych 

práv k telocvični STU.  

Následne na základe týchto rokovaní bol nezávislým znalcom vypracovaný znalecký posudok č. 86/2021, 

kde boli určené všeobecné hodnoty pozemkov a telocvične:  

 Telocvičňa STU vrátane priľahlých objektov 964 187,14 €  

 Pozemky STU o výmere 3 305 m2 800 011,87 €  

Spolu za STU 1 764 199,01 €  

 Pozemky UK o výmere 3 938 m2 966 390,61 €  

Spolu za UK 966 390,01 €  
Rozdiel podľa predloženého znaleckého posudku predstavuje 797 809 € v prospech STU. 

Výsledkom rokovaní bola aj skutočnosť, že v prípade, že UK by nemala dostatok finančných prostriedkov 

na odkúpenie telocvične, STU by súhlasila aj so splátkovým kalendárom na 5 až 7 rokov. 
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Legislatívna komisia AS STU prerokovala materiál Návrh na zámenu pozemkov v Mlynskej doline medzi 

STU a UK a návrh na predaj objektu – telocvične STU. Členovia LK AS STU nemali žiadne pripomienky k 

predloženému materiálu. 

Uznesenie LK AS STU:  

LK AS STU odporúča prijať uznesenie č. 9 zo strany predkladateľa bez pripomienok: 

Akademický senát STU prerokoval návrh na zámenu pozemkov a predaj telocvične Mladosť a odporúča 

Správnej rade udeliť predchádzajúci písomný súhlas s návrhom rektora na zámenu pozemkov a predaj 

telocvične Mladosť. 

 

Ekonomická komisia AS STU prerokovala materiál na dvoch rokovaniach 22.11 a 29.11.2023. 

Z hľadiska efektívneho nakladania s majetkom STU a vzhľadom na prejavený záujem jednej zo súčastí STU 

o tento majetok EK AS STU jednomyseľne odporúča stiahnuť tento bod z rokovania a predložiť ho na 

najbližšie rokovanie kolégia rektora. 

Na základe predložených materiálov bolo na pokračujúcom zasadnutí dňa 29.11.2023 ekonomickou 

komisiou AS navrhnuté modifikované uznesenie: 

Z hľadiska hospodárneho nakladania s majetkom STU a vzhľadom na prejavený záujem jednej zo súčastí 

STU o jeho využívanie ekonomická komisia AS jednomyseľne odporúča stiahnuť tento bod z rokovania a 

predložiť ho na najbližšie rokovanie kolégia rektora. 

 

Diskusia: 

Predseda EK AS STU sa vyjadril, že trvá na stanovisku EK AS STU. 

Senátor Jelemenský sa opýtal, či má FEI záujem túto telocvičňu rekonštruovať a či bude mať na to financie. 

Rektor STU upozornil, že telocvičňa stojí na pozemku vlastníka UK, čo by bol do budúcna veľký problém.   

Senátorka Rosinová vyjadrila názor, že predaj, resp. zámenu nehnuteľnosti – telocvične treba ešte 

prehodnotiť. Študenti STU ubytovaní v areáli Mladosť by mali mať k dispozícii vybavenosť aj na športové 

vyžitie, pričom inú ako predmetnú telocvičňu v tomto areáli STU nevlastní a športová infraštuktúra v areáli 

prakticky absentuje. Tento faktor má určite vplyv aj na atraktívnosť STU v očiach potenciálnych uchádzačov 

v porovnaní s vybavenosťou iných univerzít (Brno).  

Vedenie FEI má záujem analyzovať možnosti opravy telocvične pre jej riadne sprevádzkovanie a pripraviť 

konkrétny návrh. Na to je však potrebný istý čas. Požiadala preto odložiť rozhodnutie AS STU v tomto bode. 

Nakoľko ide o dlhoročnú záležitosť, odklad o 2-3 mesiace by nemal nič ohroziť. 

Senátor Peciar v rámci diskusie reagoval, že bol účastníkom prípravných rokovaní o vyriešení problému 

telocvične a zámeny pozemkov s UK, keďže to spôsobovalo náklady a pre obe strany problémy (najmä v 

zime). Cit: „Nie som zástancom zbavovania sa majetku STU, ale v tomto prípade sú náklady na opätovne 

využívanie telocvične veľmi veľké a UK už zrejme nebude súhlasiť s opravami, keďže má záujem o iné 

využívanie svojich pozemkov a stavba STU mu zavadzia. Kto chce vidieť, ako je budova zdevastovaná, mal 

by sa tam ísť pozrieť“. 

Senátor Brašeň sa opýtal, či by bol problém počkať 2 – 3 mesiace na vypracovanie a predloženie konkrétneho 

návrhu možnosti na opravu  a sprevádzkovanie telocvične FEI na pozemku, ktorý je t. č. vo vlastníctve UK? 

Predseda EK AS STU navrhol, aby sa rokovanie v tomto bode prerušilo a pokračovalo sa na budúcom 

riadnom zasadnutí AS STU po vyjasnení si všetkých možností realizácie opravy telocvične v Mlynskej 

doline. 

Prorektor Stanko sa vyjadril k materiálu a priklonil sa spolu s prorektorkou Vitkovou k zrealizovaniu 

predloženého materiálu. 

Senátorka Záňová vyjadrila požiadavku, aby sa dala ešte šanca k návrhu zo strany FEI STU na možnosť 

pripraviť zámer opravy a využitia telocvične.    

 

Predseda AS STU ukončil diskusiu k tomuto bodu a prečítal návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 7.10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerušil rokovanie k  tomuto bodu do 

29.02.2004 a navrhuje, aby sa v rokovaní pokračovalo na najbližšom plánovanom riadnom zasadnutí AS 

STU dňa 29.02.2024. 

Predseda AS STU dal o návrhu hlasovať:  

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 32  proti : 1 zdržal sa : 1)  
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AS STU schválil uznesenie č. 7. 10/2023 väčšinou hlasov. 

 

Predseda AS STU vyzval prorektora Bitteru, aby vysvetlil podstatu potreby vypracovania materiálov 

k ďalším bodom rokovania AS STU č. 9., 10., 11. a 12. . 

Prorektor Biterra uviedol, že v návrhoch týchto materiálov (dodatkoch)  ide o úpravu procesov, ktoré sú 

potrebné pre lepšie fungovanie VSK.  

Dátum účinnosti všetkých štyroch dokumentov bude 15.12.2023 a všetky dodatky boli prerokované na VR 

STU. 

 

K bodu 9/ - Zmena vnútorného predpisu číslo 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu 

a zrušenie študijných programov na STU v Bratislave 

Dodatok č. 1 je predložený z dôvodu zefektívnenia a doplnenia postupov schvaľovania úprav a 

rušenia študijných programov, ako redefinícia úpravy študijných programov, možnosť poveriť na 

istú dobu úlohami garanta ešte neschváleného garanta, definícia procesov po schválení úpravy alebo 

zrušenia študijných programov 

Materiály boli prerokované v pedagogickej komisii a v legislatívnej komisii dňa 22.11.2023 

Pedagogická komisia AS STU  prerokovala materiál a odporúča AS STU návrh uznesenia týkajúceho sa 

uvedeného materiálu prijať bez pripomienok.  

Legislatívna komisia AS STU prerokovali materiál Dodatok 1 k Zmena vnútorného predpisu číslo 4/2021 

Pravidlá pre návrh schvaľovanie, úpravu a zrušenie študijných programov na STU v Bratislave.  

Členovia LK AS STU  mali k predloženému materiálu pripomienku: Doplniť v dodatku aj v úplnom znení v 

príslušných ustanoveniach nadobudnutie účinnosti. 

Pripomienka bola už zapracovaná do materiálov.  

LK AS STU odporúča prijať uznesenie zo strany predkladateľa: Akademický senát STU schvaľuje návrh 

Dodatku číslo 1 k vnútornému predpisu číslo 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu a zrušenie 

študijných programov na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave bez pripomienok. 

Diskusia: 

Neboli žiadne pripomienky do diskusie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia:  

Návrh uznesenia č. 8.10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh Dodatku číslo 1 k 

vnútornému predpisu číslo 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu a zrušenie študijných programov 

na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave bez pripomienok. 

Predseda AS STU dal o návrhu hlasovať:  

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 34  proti : 0 zdržal sa : 0)  

AS STU schválil uznesenie č. 8. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 10/ - Zmena vnútorného predpisu číslo 5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie 

študijných programov na STU v Bratislave 

Dodatok č. 1 je predložený z dôvodu doplnenia a jednoznačného výkladu postupov personálneho 

zabezpečenia študijných programov ako aj zosúladenie pojmov s VŠ zákonom, ako redefinícia posúdenia 

výsledkov tvorivej činnosti, možnosť garantovať alebo zabezpečovať profilový predmet  v prípade iných 

povinností na VŠ ako aj definícia požiadaviek pri študijných programoch v kombinácii dvoch študijných 

odborov ako aj spoločných študijných programov. 

Pedagogická komisia AS STU  prerokovala materiál a odporúča AS STU návrh uznesenia týkajúceho sa 

uvedeného materiálu prijať bez pripomienok.  

Legislatívna komisia AS STU odporúča prijať zo strany predkladateľa: Akademický senát STU schvaľuje 

návrh Dodatku číslo 1 k vnútornému predpisu číslo 5/2021 bez pripomienok. 

Diskusia: 

Neboli žiadne pripomienky do diskusie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia:  

Návrh uznesenia č. 9.10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh Dodatku číslo 1 k 
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vnútornému predpisu číslo 5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie študijných programov na STU v 

Bratislave bez pripomienok. 

Predseda AS STU dal o návrhu hlasovať:  

Prezentovalo sa 33 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 33  proti : 0 zdržal sa : 0)  

AS STU schválil uznesenie č. 9. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 11/ -  Zmena vnútorného predpisu číslo 7/2021 Rada študijného programu na STU v Bratislave 

Dodatok č. 1  je predložený len z dôvodu zmeny potreby zasadnutí rád študijných programov raz 

ročne. 
Pedagogická komisia AS STU  prerokovala materiál a odporúča AS STU návrh uznesenia týkajúceho sa 

uvedeného materiálu prijať bez pripomienok.  

Legislatívna komisia AS STU odporúča prijať zo strany predkladateľa: Akademický senát STU schvaľuje 

návrh Dodatku číslo 1 k vnútornému predpisu číslo 7/2021 bez pripomienok. 

Diskusia: 

Neboli žiadne pripomienky do diskusie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia:  

Návrh uznesenia č. 10.10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh Dodatku číslo 1 k 

vnútornému predpisu číslo 5/2021 Rada študijného programu na STU v Bratislave bez pripomienok. 

Predseda AS STU dal o návrhu hlasovať:  

Prezentovalo sa 33 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 33  proti : 0 zdržal sa : 0)  

AS STU schválil uznesenie č. 10. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 12/ -  Zmena vnútorného predpisu číslo 8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov 

na získanie práv na habilitačné konania na STU v Bratislave 

Dodatok č. 1 je predložený z dôvodu definovania procesu pri zmene personálneho zabezpečenia 

habilitačných konaní a inauguračných konaní ako aj zosúladenie pojmov s VŠ zákonom. 
Pedagogická komisia AS STU  prerokovala materiál a odporúča AS STU návrh uznesenia týkajúceho sa 

uvedeného materiálu prijať bez pripomienok.  

Legislatívna komisia AS STU prerokovala materiál a odporúča AS STU prijať  návrh uznesenia zo strany 

predkladateľa: Akademický senát STU schvaľuje návrh Dodatku číslo 1 k vnútornému predpisu číslo 8/2021 

bez pripomienok. 

Diskusia: 

Neboli žiadne pripomienky do diskusie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia:  

Návrh uznesenia č. 11.10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave schvaľuje návrh Dodatku číslo 1 k 

vnútornému predpisu číslo 8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie práv na 

habilitačné konania na STU v Bratislave bez pripomienok. 

Predseda AS STU dal o návrhu hlasovať:  

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 34  proti : 0 zdržal sa : 0)  

AS STU schválil uznesenie č. 11. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 13/ - Informácia o prebiehajúcich súdnych sporoch na STU v Bratislave 

Rektor STU požiadal p. Matuškovú, poverenú kvestorku, aby informovala plénum o podanie informácie 

k aktuálnym súdnym sporom (stav k 10.11.2023) o vybraných súdnych sporoch, v ktorých je jednou zo 
strán sporu STU: 
Spory súvisiace s prenájmom pozemkov areálu STU v Trnávke:  

 Spoločnostiam INSTA SK, s. r. o. a T.I.E.S., s .r. o. vo vlastníctve toho istého majiteľa (ďalej 
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len „nájomca“). Pozemky v celkovej rozlohe 19 515 m2 boli prenajaté v deväťdesiatych rokoch s 

prísľubom dlhodobého nájmu do budúcna. Nájomca užíval aj ostatné budovy STU nachádzajúce sa 

v areáli STU v Trnávke a pravdepodobne postavil v areáli aj menšiu, dodnes neskolaudovanú stavbu 

bez súpisného čísla, slúžiacu ako ubytovňa stavebných robotníkov pracujúcich pre nájomcu. 

 

Po niekoľkých rokoch súdnych sporov vedenie firiem nájomcu prevzali noví vlastníci, ktorí sa snažili vzťahy 

urovnať. V priebehu roku 2022 vypratali podstatnú časť areálu a oslovili STU s návrhom na uzatvorenie 

dohody o urovnaní s STU. 

 

Po niekoľko mesačných náročných rokovaniach uzatvorila STU s nájomcom dňa 02.08.2023 Dohodu 

o urovnaní predmetom ktorej boli: 

 záväzok nájomcu dokončiť vypratanie areálu a budov vo vlastníctve STU, 

 záväzok nájomcu uhradiť STU sumu 200 000 €, 

 záväzok STU vziať späť žaloby zo súdov vo všetkých prebiehajúcich konaniach vedených voči 

firmám T.I.E.S., s. r. o., INSTA SK, s. r. o. a INSTA, a. s. a podať návrh na zastavenie exekúcií, 

 prenajatie pozemkov pod budovou a niektoré pozemky okolo budovy inej spoločnosti na určitú dobu 

na základe nájomnej zmluvy presne určujúcej pravidlá nájmu. 

V nadväznosti na Dohodu o urovnaní boli s novým nájomcom uzatvorené nájomné zmluvy v celkovej sume 

nájomného 41 874 € ročne. 

V súčasnosti je v rámci areálu na Trnávke aktívny už len jeden súdny spor: 

 Viera Javorová, T.I.E.S., s. r. o. a spol. c/a STU o určenie, že nehnuteľnosti patria do dedičstva, 

v  tomto konaní došlo k zmene sudcu, ďalšie úkony zo strany súdu zatiaľ neboli vykonané. 

 

Spor súvisiaci s realizáciou obnovy obalového plášťa budovy FCHPT: 

 Spoločnosť DÚHA, a. s. uzatvorila s STU v roku 2014 a v roku 2015 zmluvy o dielo, na základe 

ktorých DÚHA, a. s. realizovala pre STU obnovu obalového plášťa v objektoch Fakulty chemickej 

a potravinárskej technológie STU a odstraňovala havarijný stav. Došlo k dokončeniu diela, no podľa 

STU spoločnosť DÚHA, a. s. nevypratala včas stavenisko a neodstránila vady na dielach. Podľa 

spoločnosti DÚHA, a. s. jej STU neuhradila odplatu za naviac práce, ktoré nebolo možné predvídať 

a ktoré boli nevyhnutné pre dokončenie diela. 

 v septembri 2016, podala STU proti spoločnosti DÚHA, a. s. dve žaloby. 

 v marci 2017 zažalovala spoločnosť DÚHA, a. s. STU 

 v novembri 2019 podala STU voči spoločnosti DÚHA, a. s., ďalšiu žalobu. 

V súčasnosti teda prebiehajú medzi STU s spoločnosťou DÚHA, a. s. nasledovné konania: 

 STU c/a DÚHA, a. s. o zaplatenie sumy vo výške 270.007 € s príslušenstvom (nevypratanie 

staveniska) 

Mestský súd Bratislava III, sp. zn. B2-25Cb/52/2019 

 STU c/a DÚHA, a. s. o zaplatenie sumy vo výške 19.500 € s príslušenstvom (neodstránenie 

reklamovaných vád) Mestský súd Bratislava III, B2-42Cb/219/2017 

 STU c/a DÚHA, a. s. o zaplatenie sumy vo výške 135.000,00 € s príslušenstvom (neodstránenie 

reklamovaných vád) Mestský súd Bratislava III, B2-22Cb/24/2020 

 DÚHA, a. s. c/a STU o zaplatenie sumy vo výške 565.764,94 € s príslušenstvom (údajné naviac 

práce na diele „Obnova obalového plášťa FCHPT STU“) Mestský súd Bratislava III, sp. zn. B1-

4C/20/2017 

Vo všetkých štyroch sporoch boli v posledných rokoch konania prerušené za účelom rokovaní 

o mimosúdnom  urovnaní, rokovania  však boli neúspešné, nakoľko sa  nepodarilo so spoločnosťou DÚHA,  

a. s. dospieť k dohode, ktorá by bola pre STU priaznivá. 

 
Ďalšie súdne spory STU voči povinným: 

 STU c/a Rímskokatolícka cirkev, Bratislavská arcidiecéza o určenie vlastníckeho práva 

k nehnuteľnostiam (ŠD Svoradov – stavby a pozemky). V súčasnosti nie je vytýčený termín ďalšieho 

pojednávania. 

 STU c/a 1) Okresný úrad Bratislava, odbor opravných prostriedkov, 2) Hlavné mesto 

Slovenskej republiky Bratislava o preskúmanie zákonnosti rozhodnutia č. Co 77/13-ZSe zo dňa 

30.12.2013 Krajský súd v Bratislave, sp. zn. 2S/35/2014. 

 STU c/a 1) Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava, 2) Okresný úrad Bratislava, 
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katastrálny odbor o určenie vlastníckeho práva k nehnuteľnosti (pozemky ŠD Jura Hronca) 

Mestský súd Bratislava IV, sp. zn. B1-25C/85/2014 

 STU c/a 1)  OZ Divadlo Malá scéna, 2) Malá scéna s. r. o. o vypratanie  nebytových  priestorov 

a zaplatenie 30 687,30 € s príslušenstvom, Mestský súd  Bratislava III,  sp.  zn. B1-35Cb/4/202 

Žaloba bola podaná 15.01.2023, súd zatiaľ neuskutočnil žiadny úkon. STU priestor vypratala a na 

základe spísania notárskej zápisnice uložila majetok bývalého nájomcu do vlastných priestorov. 

Priestor je v súčasnosti rekonštruovaný a pripravuje sa na prenájom pre nového nájomcu –

Bratislavský samosprávny kraj. 

 STU c/a OZ Divadlo Malá scéna o zaplatenie 2 158,43 € s príslušenstvom, Mestský súd Bratislava 

III, sp. zn. 63Cb/42/2023. Na základe žaloby STU vydal súd platobný rozkaz voči ktorému bol zo 

strany žalovaného – OZ Divadlo Malá scéna podaný odpor. 

 STU c/a Malá scéna s. r. o. o zaplatenie 723,29 € s príslušenstvom, Okresný súd Banská Bystrica, 

sp. zn. 24Up/641/2023. Táto vec je právoplatne skončená, pohľadávka STU bola uhradená vrátane 

príslušenstva a trov konania. 

 

Súdne spory žalobcu voči STU: 

Akademický senát STU: 

 Ing. Peter Pištek, PhD., doc. Ing. Jakub Šimko, PhD. c/a STU o preskúmanie zákonnosti 

rozhodnutia žalovaného č. 1.1/2020 zo dňa 03.02.2020 (vyhlásenie volieb do AS FIIT STU za 

neplatné), Krajský súd v Bratislave, sp. zn. 1S/64/2020. 

 prof. Ing. Mária Bieliková, PhD. c/a STU o preskúmanie zákonnosti rozhodnutia žalovaného č. 

1.3/2019 a č. 2.3/2019 zo dňa 28.10.2019 (vyhlásenie volieb do AS FIIT STU a zmena predpisu- 

Zásady volieb do AS FIIT STU), Krajský súd v Bratislave, sp. zn. 1S/9/2020. 

 Ing. Dušan Bernát, PhD., doc. Ing. Jakub Šimko, PhD., prof. RNDr. Mária Lucká, PhD., Ing. 

Peter Pištek, PhD. c/a STU o preskúmanie zákonnosti rozhodnutia žalovaného – Výsledky volieb 

do zamestnaneckej časti Akademického senátu Fakulty informatiky a informačných technológií 

Slovenskej technickej univerzity v Bratislave na funkčné obdobie 2019 – 2023 spracované a 

zverejnené Volebnou komisiou dňa 05.06.2020, Krajský súd v Bratislave, sp. zn. 5S/160/2020. 

 prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc. c/a Akademický senát STU preskúmanie zákonnosti uznesenia 

Akademického senátu Slovenskej technickej univerzity v Bratislave č. 1.9/2020 zo dňa 26.10.2020 

(odvolanie rektora), Krajský súd v Bratislave, sp. zn. 5S/227/2020. 

Pracovnoprávne spory STU: 

 Ing. arch. Ivana Lisická c/a STU o určenie neplatnosti skončenia pracovného pomeru, Mestský súd 

Bratislava IV, sp. zn. B3-7Cpr/19/2018. Žaloba bola podaná dňa 22.10.2018. K žalobe sa STU 

vyjadrila dňa 07.03.2019. Žalobkyňa sa následne vyjadrila dňa 29.05.2019 a STU následne dňa 

31.07.2019. Pojednávanie v tejto veci bolo vytýčené na 10.11.2023 – žalobkyňa sa pojednávania 

nezúčastnila. Sudkyňa však mala na STU požiadavku doplniť stanovisko STU o preukázanie potreby 

vykonania organizačnej zmeny, na základe ktorej bol s menovanou pracovný pomer ukončený.  

 prof. Ing. Mária Bieliková, PhD. c/a STU o neplatnosť okamžitého skončenia pracovného pomeru, 

Mestský súd Bratislava IV, sp. zn. B3-24Cpr/9/2020. Zastupovanie STU v tomto spore zabezpečuje 

FIIT STU. V súčasnosti prebieha odvolacie konanie. 

 Ing. Nia Černoková c/a STU o určenie neplatnosti skončenia pracovného pomeru, Mestský súd 

Bratislava IV, sp. zn. B3-16Cpr/20/2021. Dňa 25.08.2021 bola STU doručená žaloba, ku ktorej sa 

STU vyjadrila dňa 25.10.2021. Pojednávanie v tejto veci zatiaľ nebolo vytýčené. 

 Ing. Nia Černoková c/a STU o zaplatenie sumy 966,- eur s príslušenstvom, Mestský súd Bratislava 

IV, sp. zn. B3-62Cpr/6/2021. Zastupovanie STU v sporoch uvedených v bodoch c) a d) zabezpečuje 

ÚZ ŠD a J STU. 

 Ing. Anna Slouková c/a STU o určenie neplatnosti skončenia pracovného pomeru okamžitým 

skončením, Mestský súd Bratislava IV, sp. zn. B3- 21Cpr/9/2022. V tejto veci bola dňa 03.08.2022 

podaná žaloba. Momentálne prebiehajú medzi STU a menovanou rokovania o mimosúdnom 

urovnaní. Vzhľadom na nie celkom dobré vyhliadky, že by STU uspela v spore, STU má záujem 

o mimosúdne urovnanie sporu. Menovaná však má podmienky – zmena skončenia pracovného 

pomeru z okamžitého skončenia na skončenie dohodou, ospravedlnenie sa a finančné vyrovnanie vo 

forme 12 platov. O splnení týchto podmienok zo strany STU prebiehajú rokovania. 
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Ekonomická komisia AS STU  prerokovala materiál a odporúča AS STU návrh uznesenia týkajúceho sa 

uvedeného materiálu prijať bez pripomienok.  

Legislatívna komisia AS STU  prerokovala materiál a odporúča AS STU návrh uznesenia týkajúceho sa 

uvedeného materiálu prijať bez pripomienok. 

Diskusia: 

Neboli žiadne pripomienky do diskusie. 

 

Predseda AS STU prečítal návrh uznesenia:  

Návrh uznesenia č. 12.10/2023: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval predložený materiál a berie ho 

na vedomie bez pripomienok. 

Predseda AS STU dal o návrhu hlasovať:  

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 32  proti : 0 zdržal sa : 0)  

AS STU schválil uznesenie č. 12. 10/2023 jednomyseľne. 

 

K bodu 13/  - Rôzne 

Predseda AS STU informoval plénum o termínoch najbližšieho (mimoriadneho) zasadnutiach  AS STU: 

 Najbližšie sa uskutoční mimoriadne zasadnutie Akademického senátu Slovenskej technickej 

univerzity v Bratislave dňa 06.12.2023 o 13:00 hod. v Aule D. Ilkoviča STU, Mýtna 36, ktoré 

bolo schválené na mimoriadnom zasadnutí predsedníctva AS STU dňa 29.11.2023. 

 

 

Následne sa predseda AS STU poďakoval senátorom za účasť a rokovanie AS STU ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                           F. Janíček, v. r. 

                   predseda AS STU 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

D. Špirková, v. r.   ................................. 

 

P. Hubinský, v. r.  ................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala dňa 29.11.2023: M. Dubecká 

                                          tajomníčka AS STU 


